
!!
Opstilling til FYAM-valget 2024!!!!
Navn!

!
Uddannelsestrin!
☐  KBU!
x  Introstilling!
☐  Fase 1!
☐  Hospitalsblok!
☐  Fase 2!
☐  Fase 3!

☐  Andet: !!!
Tidligere erfaring (I-stillinger, udlandsophold, organisatorisk erfaring m.v.)!

!!
Mærkesager/interesseområder!

!!
Opstilling til posterne (i prioriteret rækkefølge)!

!!!!!!

Søren Emil Bang

Organisatorisk: Stifter og bestyrelsesformand i fodboldklub gennem 7 år. Bestyrelsesarbejde i 
Den Sejlende Højskole. Bestyrelse og forperson i Medicinerrevyen gennem flere år.

Sundhedsfaglig inspiration fra udlandet: Udveksling Heidelberg, Tyskland. Praktisk i Beitostølen 
Helsesportsenter, Norge.

FYAM skal spille en stor rolle i vidensudveksling og inspiration på tværs af landegrænser. 

Vi skal have en fagligt stærk og fleksibel hoveduddannelse, som sikrer trivsel og dygtige læger.

FYAM repræsenterer fremtidens almen medicinske læger, og skal fortsat høres i debatten om 
organiseringen af fremtidens primære sektor. 

1. Internationalt udvalg



Motivation for opstilling!
Jeg har under og efter studiet i høj grad beskæftiget mig med almen medicin. Jeg har en del 
vikariater bag mig, og jeg har set hvordan almen praksis kan fungere og hvilke udfordringer der 
findes i yderområderne i Danmark. Mit speciale skrev jeg i almen medicin om yngre lægers valg 
af specialelægeuddannelse og specielt faktorer, der har indflydelse på valg eller fravalg af almen 
medicin. Jeg er aktuelt i introstilling i en praksis i Ringsted.

Foruden medicin er jeg uddannet friluftsvejleder, og nyder ofte muligheden for at komme ud i 
naturen. Jeg er aktuelt i gang med at udvikle et friluftstilbud for patienter med kroniske smerter. 
Jeg mener, at der er masser af vigtig viden uden for landets grænser, som vi i Danmark kan lade 
os inspirere af. Nordiske landes implementering af naturtid og friluftsliv i behandling, 
rehabilitering og sygdomscoping kan vi lære meget af. Samtidig har vi i Danmark en stærk almen 
praksis, som vi skal lade andre lande lære af.

Almen praksis kommer i de kommende år til at spille en stadig større rolle i vores 
sundhedsvæsen, og jeg brænder for, at vi som kommende almenmedicinere arbejder sammen 
for et system, som har en høj faglighed, men som også tilbyder arbejdsvilkår, der giver os lyst til 
at blive i specialet og udvikle det sammen. 


